



المدرسة الآسيوية الدولية الخاصة

ASIAN INTERNATIONAL (P) SCHOOL

AIS RWS/PARENTS/2024-25/ 15

23rd June 2024

CIRCULAR NO.15

FINAL DISTRIBUTION OF NEW PATTERN SCHOOL UNIFORM

Dear Parents ,

Greetings !

This is to notify that the final measurement & distribution of the new pattern uniform before summer holidays will take place at the Junior school campus (PS-2) from Monday 24th June to Friday 28th June 2024. Students who have not yet registered their name for the new pattern uniform are already intimated individually through their school domain mail regarding the schedule given for measurement & distribution. Parents are strictly advised to reach the uniform store only as per their ward's schedule to avoid overcrowding and undue waiting.

It is reiterated that entry for students to school campus will be denied without wearing the new pattern of school uniform in all aspects & ID card upon reopening the school after summer break on 26th August 2024. Hence all parents who have not yet collected their ward's uniform are advised to collect the same on or before 28th June 2024 as per the schedule given to them.

الأباء الأعزاء ،

تحيات !

هذا للعلم بأن القياس النهائي والتوزيع للزي الرسمي الجديد قبل العطلة الصيفية سيتم في حرم المدرسة الإعدادية (PS-2) من الاثنين 24 يونيو إلى الجمعة 28 يونيو 2024. الطلاب الذين لم يسجلوا أسمائهم بعد تم بالفعل الإشارة إلى النموذج الجديد للزي الرسمي بشكل فردي من خلال بريد مجال المدرسة الخاص بهم فيما يتعلق بالجدول الزمني المحدد للقياس والتوزيع. يُنصح أولياء الأمور بشدة بالوصول إلى متجر الزي الرسمي فقط وفقاً لجدول اطفالهم لتجنب الاكتظاظ والانتظار غير المبرر.

نؤكد مرة أخرى أنه سيتم رفض دخول الطلاب إلى حرم المدرسة دون ارتداء النمط الجديد للزي المدرسي من جميع النواحي وبطاقة الهوية عند إعادة فتح المدرسة بعد العطلة الصيفية في 26 أغسطس 2024. وبالتالي فإن جميع أولياء الأمور الذين لم يستلموا الزي الرسمي لاطفالهم بعد يُنصح باستلامها قبل 28 يونيو 2024 وفقاً للجدول الزمني المحدد لهم

Best Regards,

SCHOOL ADMIN

AY: 2024 - 2025